
Mijn naam is Steven Barneveld geboren in Wapenveld en woon nu al 42 jaar in 
de zandgaten, op 1 van de mooiste locaties in Wapenveld wat schets mijn 
verbazing de buren fam de Lange verkopen hun perceel bos voor een 
begraafplaats zogenaamd natuurbegraafplaats alle begraafplaatsen zijn 
natuurbegraafplaatsen ( toch ) Dit betreft een partikulier bos dus dit is nooit 
opgesteld geweest voor publiek dus nooit last gehad van 
wandelaars,pottekijkers en nieuwsgierigen.Nu is er een spulletje uit brabant 
die wil 77 HA kopen voor zogenaamd 3400 graven beste mensen zoveel grond 
voor 3400 graven is toch niet rendabel denk eens na, bij deze heb ik al een 
schadeclaim ingediend bij Fam de lange maar ook bij de Gem Heerde zal ik een 
schadeclaim indienen en ook bij dat spulletje uit brabant. Want mijn woning en 
perceel zal straks misschien wel onverkoopbaar zijn in principe kunnen ze 
straks 7 dagen in de week bekijken wat ik eet en op mijn bord heb liggen en dat 
geld voor de hele wereld tegenwoordig met die mobile telefoons en mijn 
praivicy is weg dwz moet ik mij aanpassen aan dat stelletje uut brabant of 
moeten zij zich aan mij aanpassen , ook in corona tijd was er een meating met 
dat spul uut brabant via de pc waar bewoners en of tegenstanders hun vragen 
konden stellen aan dat stelletje amateurs ze wisten nergens van en op veel 
vragen kregen wij geen of een onduidelijk antwoord terug.

Momenteel ook hier in het bos leven veel beschermde diersoorten ik zal er een 
aantal benoemen die regelmatig hier te zien zijn de 
Dassen,Vleermuizen,Zwarte Specht,Eekhoorns, Adders,Zandhagedissen en de 
boommarters hoe gaat u hier mee om? 

Wat denkt u van de overlast van parkeren wij hebben 1 toegangsweggetje 
laatst kon ik na een dag hard werken helemaal niet thuiskomen met de auto 
omdat die simpele bestuurders hun auto maar lukraak parkeren en dit word 
alleen maar erger er zijn geen parkeerplaatsen, en kijkt u nu al eens wat een 
rommel en rotzooi ze achterlaten dat word alleen maar erger en maar niet te 
spreken van een bosbrand.

40 jaar geleden had de gem Heerde al een begraafplaats in de bos nm de 
Engelmanskamp ik denk dat deze vrij gemakkelijk en goedkoop is uit te breiden 
zo hou je als gem de regie in eigen handen en ben je niet afhankelijk van een of 
andere partikuliere instelling die geld willen verdienen over de rug van de 
inwoners van Wapenveld.

B en W wat en hoe denkt u en hoe gaan jullie om met het CO2 problematiek? 
Hoeveel bomen en mooie struiken moet er wel niet plat.



Ennerveld mag weer open omdat Boer Fleric Post is gestopt met boeren,ten 
aanzien van die begraafplaats de polberg hoeveel boeren moeten daarvoor 
stoppen ?


